



## Rawatan - rambut penjagaan - FARMACA INTERNATIONAL

### PROTOPLASMINA KHAS



  
FARMACA INTERNATIONAL

✉ [bbazar@globelife.com](mailto:bbazar@globelife.com)  
☎ +39 0331 1706328  
🌐 [www.globelife.com/farmaca/](http://www.globelife.com/farmaca/)



### PROTOPLASMINA KHAS

#### NEUTROBABY SYAMPU

**lebih lembut emulsi SLES, SLS, parabens**

Syampu dengan formulasi halus, dengan aroma hypo-alahan, dirumus khas untuk harian pembersihan dan perlindungan kulit dan rambut kanak-kanak semua peringkat umur. Formulasi neutral pH menghadkan kerengsaan, surfactants sayur-sayuran asal membuat formula lebih halus daripada biasa detergent; jus ALOE VERA yang tulen menjejaskan kulit kepala, melindungi dari kerengsaan; protein Sutera membuatkan rambut senang sikat.  
**pembungkusan:** 300 ml sebotol.

#### PIDOSTOP SYAMPU

**eudermic kosmetik pelengkap kepada tindakan preventif mandian untuk rawatan pediculosis**

Syampu yang ringan dengan minyak yang bertindak sebagai yang asli menjadikan ambil menangkis dengan mewujudkan persekitaran yang tidak menguntungkan untuk penyelesaian daripada kutu dan teluranya. Berdasarkan surfactants asal sayur-sayuran (berasal dari kelapa) dan minyak pati semulajadi, membersihkan kulit. Formulasi yang bebas daripada SLES, parabens, SLS dan pewarna.

#### SYAMPU PERAK

formula anti-yellowing seimbang syampu Uban, putih dan jalur-jalur  
Adalah rawatan khusus yang boleh di kaunter pembayaran, warna-warna kuning terang dengan Khas pigmen, memulihkan keindahan rambut kelabu dan putih.  
**pembungkusan:** 500 ml. sebotol from 14:29 3/28/2017

#### SYAMPU RAMBUT CURL

**bagi rambut keriting dan frizzy mendisiplinkan anak tindakan-kesan keanjalan**  
Perlahan-lahan membersihkan rambut tanpa Timbang dan mampu memberi kesan yang berpanjangan yang warna. Formula yang diperkaya dengan gandum protein boleh memberi kelantangan dan cemerlang Detangling dan protein sutera, yang mengawal

rambut dengan mengeluarkan kesan cresspo.

**SYAMPU rambut warna rambut-dirawat.**

**Perlindungan antioksidan dan warna**

Formula yang diperkaya dengan minyak flaxseed mampu mengembalikan halangan lipid kulit, memberi khasiat yang fisiologi kepada rambut berwarna dengan mengukuhkan struktur dan tindakan udara dan perlindungan keris kapilari dan dengan vitamin E, yang menjadikan rambut berkilat, baldu disentuh dan besar. Memastikan kesan yang tahan lama warna.

**pembungkusan:** botol 250 ml.